
Technische vragen APB bij Kadernota 2022 – 2025

1. Op pagina 7 wordt gerept over een capaciteitsvraagstuk wat later vertaald wordt naar een 
behoefte van (in totaal) meer dan 25 FTE voor diverse aandachtsgebieden. 

a. Hoe realistisch is deze schatting?
b. Hoe groot is de kans dat we deze vacatures ook daadwerkelijk in kunnen vullen?

2. Op pagina 10 wordt melding gemaakt van het feit dat nog niet alle besparingen, welke we in 
2020 met elkaar hebben afgesproken, zijn gerealiseerd.

a. Wat is het toaalbedrag aan niet-gerealiseerde besparingen?
3. Op pagina 10 worden hoge bedragen vermeld bij de post ‘Overig’ in de tabel.

a. Kunt u daar een specificatie van geven?
4. Op pagina 11 wordt melding gemaakt van een fors hogere bijdrage aan de WVS: 431K.

a. Wat is hier de reden van?
5. Op pagina 12 wordt gemeld dat in het kader van het realiseren van het klimaatakkoord erg 

veel taken geintensiveerd worden en dat we daar als Etten-Leur 17 tot 19 FTE voor nodig 
hebben. Deze taken gaan we alleen uitvoeren als de extra inzet door de rijksoverheid vergoed 
gaat worden.

a. Betekent dit ook dat indien de rijksoverheid de extra kosten niet of slechts ten dele 
vergoed, de extra taken niet uitgevoerd gaan worden en Etten-Leur zijn opgaves in het 
kader van het klimaatakkoord niet gaat realiseren?

6. Op pagina 12 wordt gemeld dat ook de afdeling Communicatie extra capaciteit nodig heeft?
a. Wat is de huidge bezetting van de afdeling Communicatie?

7. Op pagina 13 wodt melding gemaakt van extra behoefte van 0,5 FTE ten behoeve van het 
beheer van de onderwijshuisvesting.

a. Is dit geen taak die bij de beheerstichting van de brede scholen hoort?
b. Wordt deze extra capaciteit betaald door de overkoepelende schoolbesturen (MI 

gelden)?
8. Op pagina 19 wordt melding gemaakt van toenemende kosten voor data-analyses en 

dashboards.
a. Wordt hier samenwerking gezocht met andere gemeenten?

9. Op pagina 20 lezen we de ambities ten aanzien van ‘het vertrouwen in de gemeente’ en de 
‘samenwerking met de gemeente’.

a. Waarom wordt er met de cijfers 6,5 en 6,2 zo weinig ambitie getoond op deze 
aandachtsgebieden?

10. Op pagina 20 staat vermeld dat we teminste één gemeentelijk pand hebben wat energielabel 
A heeft, en dit staat er al jaren, en dit is ook al jaren de gymzaal aan de Lambertusstraat.

a. Waarom hebben wij geen hogere ambities op gebied van duurzaamheid?
b. Horen wij als gemeentelijk apparaat niet het goede voorbeeld te geven?
c. Is dit geen mooi pand wat we in het kader van afstoten van gemeentelijk vastgoed eens 

moeten bekijken?
11. Op pagina 22 lezen we dat ‘we starten met een procedure om reclamemasten te realiseren’.

a. In onze beleving heeft dit allang plaats gevonden en gaan we reclamemast(en) 
realiseren, is dit correct?

12. Op pagina 26 staat dat onze doelstelling voor ‘het aantal inwoners dat zich veilig voelt in de 
buurt’ slechts 83% is.

a. Waarom ambieren wij op dit vlak niet een ambitie van 100%?



13. Op pagina 34 worden de doelstellingen in het kader van Economie van een cijfer voorzien.
a. Waarom zijn de ambities zo laag?
b. Waarom worden hier tot 2 cijfers achter de komma (bijv. 6,48) cijfers aan gekoppeld?

14. Op pagina 36 lezen we dat de aktielijst, die in samenspraak met de Etten-Leurse ondernemers 
is opgesteld, uitgevoerd wordt.

a. Wat is de status van deze actielijst?
b. In hoeverre zijn de acties uitgevoerd?
c. Wanneer is deze actielijst volledig uitgevoerd?

15. Op pagina 39 worden de doelstellingen voor Onderwijs voor een deel in percentages 
uitgedrukt.

a. Wat zijn de absolute aantallen die bij deze percentages horen?
16. Op pagina 60 lezen we dat dit jaar duidelijk wordt of we ten aanzien van de milieustraat de 

samenwerking met Rucphen voortzetten.
a. Is dit al bekend of hebben we hier een verwachting?

17. Op pagina 63 worden de doelstellingen voor Volksgezondheid en Milieu van een eprcentage 
voorzien.

a. Wat zijn de absolute cijfers die horen bij de percentages van doelstelling 1?
18. Op pagina 64 wordt gemeld dat in juni 2021 de laatste AED in het stedelijk gebied geplaatst is 

en dat vervolgens het buitengebied aangepakt worden in de bereikbaarheid te verbeteren van 
8 naar 6 minuten.

a. Is hier een plan voor?
19. Op pagina 70 staan de doelstellingen voor het programma Wonen.

a. Kunt u uitleggen wat er met doelstelling 1 bedoeld wordt?
20. Op pagina 81 lezen we dat er ruimte gemaakt wordt voor ‘experimenteren, leren en 

vernieuwing’.
a. Op welke aandachtsgebieden/programma’s gaat plaatsvinden?

21. Vanaf pagina 82 worden de VerbondenPartijen behandeld.
a. Waarom vinden wij geen bijdrages over: RBL, Werkplein, WVS en RAV?

22. Op pagina 91 wordt de investeringsruimte besproken.
a. Waarom is die in 2024 twee keer zo hoog als in de overige jaren?

23. Op pagina 119 wordt de voorziening Dubieuze debiteuren Werkplein besproken.
a. Waarom staat hier na 2021 geen bedrag meer vemeld?

24. Op pagina 127 worden de kengetallen voor inwoners en woningen aan elkaar gekoppeld. Als je 
naar de totalen kijkt dan kom je uit op een gemiddelde van 2,2, / 2.3 inwoner per woning.  Als 
je naar de toenamecijfers kijkt kom je uit hele andere gemiddeldes.

a. Waar word dit door veroorzaaakt, en klopt dat wel?


